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ORI-BORM.0012-2.21.2020 

 

 

Protokół Nr 21/2020 

z posiedzenia połączonych Komisji Budżetowo-Gospodarczej  

i Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Przeworska  

odbytej w dniu 8 stycznia 2020 r. 
 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji, jak załączone listy obecności oraz Pani 

Elżbieta Cholewa radna miasta Przeworska, Pan Leszek Kisiel Burmistrz Miasta Przeworska, 

Pani Dorota Jarosz Skarbnik Miasta Przeworska.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska Pan 

Krzysztof Wiśniowski powitał na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Miasta Przeworska 

radnych. Oznajmił, że w dniu dzisiejszym komisje zaopiniują projekt uchwały budżetowej 

Gminy Miejskiej Przeworsk na 2020 rok, dodał, że Komisje będą pracowały wspólnie, 

natomiast opiniowanie projektów uchwał w drodze głosowania, będzie odbywało się 

oddzielnie. Poinformował, że z powodu choroby nieobecny jest na posiedzeniu 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych. Dodał, że głosowania komisji przeprowadzać 

będzie Pani Bernadetta Zamorska Zastępca Przewodniczącego. Zaproponował rozpoczęcie 

opiniowania projektów uchwał od zaopiniowania projektu uchwały budżetowej Gminy 

Miejskiej Przeworsk na 2020 rok. Poinformował, że pozostałe projekty uchwał są z nią ściśle 

powiązane.  

Burmistrz Miasta Przeworska poprosił o zabranie głosu przez Panią Skarbnik Dorotę 

Jarosz.  

Pan Krzysztof Wiśniowski zaproponował, aby omawianie projektu uchwały budżetowej 

odbywało się działami, po każdym dziale radni będą mogli zadawać pytania.  

Pani Dorota Jarosz Skarbnik Miasta Przeworska powiedziała, że w projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Miejskiej Przeworska na 2020 rok zaplanowano dochody budżetowe  

w kwocie 77. 634.105 zł, w tym dochody bieżące w kwocie 75.939.050,43 zł. Oznajmiła, że 

radni otrzymali w dniu dzisiejszym autopoprawkę do projektu uchwały budżetowej. 

Poinformowała, że określono wydatki z budżetu gminy w kwocie 78.534.105 zł, z tego wydatki 

bieżące w kwocie 72.005.180,36 zł i wydatki majątkowe w kwocie 6.528.924,64 zł. Określono 

deficyt w budżecie gminy w kwocie 900.000 zł. Źródłami jego pokrycia będą: długoterminowe 

kredyty i pożyczki w kwocie 900.000 zł. Ponadto określono przychody budżetu w kwocie 

1.800.000 zł w paragrafie 952 ,,Przychody z zaciągniętych pożyczek i kredytów na rynku 

krajowym” w kwocie 1.800.000 zł. Określono również rozchody z budżetu w kwocie 900.000 

zł w paragrafie 992 na „Spłaty otrzymanych krajowych kredytów i pożyczek” w kwocie 

900.000 zł. Ponadto określono limity zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów, pożyczek 

oraz emisji papierów wartościowych w kwocie 4.800.000 zł; z tego: na pokrycie występującego 

w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu w kwocie 3.000.000 zł, na finasowanie 

planowanego deficytu w kwocie 900.000 zł oraz na spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek  

i kredytów na rynku krajowym w kwocie 900.000 zł. Pani Skarbnik przystąpiła do omawiania 

planowanych dochodów i wydatków z budżetu Gminy Miejskiej Przeworsk w 2020 roku. 

Przypomniała, że planowane dochody do budżetu są w kwocie 77. 634.105 zł. Poinformowała, 

że w dziale 630 turystyka zaksięgowane zostaną dochody w rozdziale zadania w zakresie 

upowszechniania turystyki w kwocie 234 000 zł i będą pochodziły z dotacji celowej, w ramach 

programów finansowanych z udziałem środków europejskich oraz środków, o których mowa 

w art.5 ust. 3 pkt 5 lit a i b ustawy, lub płatności w ramach budżetu środków europejskich, 
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realizowanych przez jednostki samorządu terytorialnego na zadanie: ,,Karpackie Labolatorium 

Medialne.’’ 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworsk oznajmił, że 

pani Skarbnik omawia dochody do budżetu Gminy Miejskiej Przeworsk na rok 2020. Poprosił 

o odnalezienie 12 strony ww. projektu uchwały. Poprosił panią Skarbnik o kontynuowanie 

omawiania ww. projektu uchwały.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że w dziele 700 Gospodarka Mieszkaniowa 

zaplanowano dochody w wysokości 1 641 000 zł, z czego kwota 601 000 zł będzie pochodziła 

z dochodów bieżących, natomiast kwota 1 040 000 zł to dochody majątkowe gminy, na które 

składać się będą wpływy z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości w wysokości 160 000 zł oraz wpływy z tytułu przekształcenia 

prawa użytkowania wieczystego w prawo własności w wysokości 40 000 zł. Dochody z najmu 

i dzierżawy składników majątkowych Skarbu Państwa, jednostek samorządu terytorialnego lub 

innych jednostek zaliczanych do sektora finansów publicznych oraz innych umów o podobnym 

charakterze w wysokości 400 000 zł, wpływy z usług w kwocie 20 000 zł oraz wpływy  

z różnych dochodów w kwocie 15 000 zł. Na dochody majątkowe w tym dziale składać się 

będą wpływy z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności,  

w kwocie 40 000 zł oraz wpływy z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości w kwocie 1 000 000 zł. W dziale 750 Administracja 

Publiczna dochody zaplanowano w kwocie 276 092 zł i stanowić je będą głównie dotacje 

celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację zadań bieżących z zakresu administracji 

rządowej oraz innych zadań zleconych gminie ustawami w wysokości 235 992 zł oraz dochody 

z Urzędów miast i gmin w kwocie 40 000 zł, na które składają się wpływy z tytułu kosztów 

egzekucyjnych, opłaty komorniczej i kosztów upomnienia w kwocie 25 000 zł oraz wpływy  

z różnych dochodów i wpływy z tytułu wynagrodzenia płatnika w kwocie 15 000 zł. Natomiast 

w rozdziale 75405 Kwalifikacja wojskowa zaplanowano dochody z tytułu dotacji na ten cel  

w wysokości 100 zł. W dziale 751 Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli  

i ochrony prawa oraz sądownictwa zaplanowano wpływy w kwocie 2 520 zł. Dodała, że są to 

dotacje na zadania zlecone. W dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciw 

pożarowa zaplanowano dochody w wysokości 8 811 zł. W obronie cywilnej zaplanowano 

dochód w kwocie 2 811 zł oraz dochód z tytułu mandatów wystawianych przez Straż Miejską 

w wysokości 6 000 zł. W dziale 756 dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych 

jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem 

zaplanowano w wysokości 28 647 684,43 zł. W rozdziale 75601 wpływy z podatku 

dochodowego od osób fizycznych zaplanowano w wysokości 40 000 zł, natomiast w rozdziale 

75615 wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od czynności cywilnoprawnych, 

podatków i opłat lokalnych od osób prawnych i innych jednostek organizacyjnych w wysokości 

7 599 000 zł. Natomiast w rozdziale 75616 wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, 

podatku od spadków i darowizn, podatku od czynności cywilnoprawnych oraz podatków i opłat 

lokalnych od osób fizycznych w wysokości 4 511 414,43 zł. Wpływy w rozdziale 75 618 

wpływy z innych opłat stanowiących dochody jednostek samorządu terytorialnego na 

podstawie ustaw, zaplanowano w wysokości 1 140 000 zł, w tym wpływy z opłaty skarbowej 

w kwocie 320 000 zł, wpływy z opłaty eksploatacyjnej w kwocie 450 000 zł, natomiast wpływy 

z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych w wysokości 330 000 zł oraz wpływy 

z innych lokalnych opłat pobieranych przez jst. na podstawie odrębnych ustaw w wysokości 

40 000 zł. Dodała, że są to opłaty za zajęcie pasa drogowego. Wpływy z udziału gmin  
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w podatkach stanowiących dochód budżetu państwa zaplanowano w kwocie 15 357 270 zł. 

Dodała, że są to wpływy z podatku dochodowego od osób fizycznych i od osób prawnych.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają pytania do omawianych działów dochodów budżetu Gminy Miejskiej Przeworsk 

na rok 2020. Następnie udzielił głosu Pani Annie Świderskiej – Ciupie. 

Pani Anna Świderska – Ciupa zapytała, czy dochody z tytułu wpływu z opłat za 

zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych uległy zwiększeniu w ostatnim czasie? 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że jedna z największych firm będąca 

płatnikiem tego podatku, dawna hurtownia Damianex, później Euro-Cash przeniosła swoją 

główną siedzibę do Krosna i dochody z tego tytułu spadły o około 200 000 zł.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił  

o kontynuowanie omawiania projektu uchwały budżetowej. 

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że dochody w dziale 758 Różne rozliczenia zaplanowano 

w wysokości 14 319 410 zł i pochodzić będą z części oświatowej subwencji ogólnej dla 

jednostek samorządu terytorialnego w kwocie 13 429 306 zł, oraz z części wyrównawczej 

subwencji ogólnej dla gmin w wysokości 890 104 zł. W dziale 801 Oświata i wychowanie 

zaplanowano dochody w wysokości 3 957 440 zł. Na kwotę tą będą składały się wpływy  

w wysokości 221 100 zł ze szkół podstawowych, w tym; wpływy z opłat egzaminacyjnych oraz 

opłat za wydawanie świadectw, dyplomów, zaświadczeń, certyfikatów i ich duplikatów, 

wpływy z najmu i dzierżawy składników majątkowych Skarbu Państwa, jednostek samorządu 

terytorialnego lub innych jednostek zaliczanych do sektora finansów publicznych oraz innych 

umów o podobnym charakterze w wysokości 80 000 zł oraz wpływy z usług: korzystanie z 

usług krytej pływalni w wysokości 130 100 zł, ponadto dochody z tytułu oddziałów 

przedszkolnych w kwocie 123 370 zł. Dodała, że jest to odpłatność za korzystanie z przedszkola 

ponoszona przez rodziców oraz dotacje przekazywane na dzieci przedszkolne w wieku 6 lat.  

W przedszkolach zaplanowano dochody w wysokości w kwocie 2 297 719 zł, w tym wpływy 

z opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego, dotacje celowe otrzymane z budżetu 

państwa na realizację własnych zadań bieżących gmin, dotacje celowe otrzymane z gminy na 

zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu 

w kwocie 1 411 676 zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska powiedział, 

że radni w projekcie uchwały budżetowej mają informację o dochodach w rozdziale 8010 

Przedszkola w wysokości 2 302 339? 

Pani Dorota Jarosz wyjaśniła, że otrzymała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej,  

w której nakazano przeniesienie dochodów ryczałtowych z Przedszkoli na stołówki. Aktualnie 

kwota dochodu w tym rozdziale planowana jest w kwocie 2 297 719 zł. Następnie poprosiła  

o naniesie zmian na w rozdziale 80148, do którego trafiła różnica ww. kwot. Dodała, że ryczałt 

od korzystania z obiadów powinien trafić do stołówek. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają pytania do omawianego projektu budżetu, następnie poprosił o kontynuowanie 

omawiania go przez Panią Skarbnik.   

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że w rozdziale 80105 przewiduje się dochody w kwocie 

8 622 zł z tytułu dotacji celowej otrzymanej z budżetu państwa na realizację własnych zadań 

bieżących gmin. W stołówkach szkolnych zaplanowano dochody w wysokości 1 302 318 zł  

i stanowić je będą wpływy z opłat za korzystanie z wyżywienia w jednostkach realizujących 

zadania z zakresu wychowania przedszkolnego oraz wpływy z usług za korzystanie ze stołówki 

szkolnej i przedszkolnej. W rozdziale 80149 Realizacja zadań wymagających stosowania 

specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci w przedszkolach, oddziałach 
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przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego 

zaplanowano dochody w kwocie 4 311 zł. Dodała, że są to dotacje z budżetu państwa na 

przedszkola. W dziale 852 Pomoc społeczna zaplanowano dochody w kwocie 1 363 027 zł. 

Dochody w rozdziale 85203 Ośrodki wsparcia zaplanowano w kwocie 713 217 zł. Dodała, że 

są to dotacje na zadania zlecone oraz część opłaty za pobyt podopiecznych w ŚDS. W rozdziale 

85213 składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby pobierające niektóre świadczenia 

z pomocy społecznej, oraz za osoby uczestniczące w zajęciach w centrum integracji społecznej 

zaplanowano dochody w wysokości 20 100 zł. Dodała , że są to dotacje na zadania własne.  

W rozdziale 85214 Zasiłki okresowe, celowe i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenia 

emerytalne i rentowe zaplanowano dochody w wysokości 127 200 zł. Dodała, że są to dotacje 

na zadania własne. W rozdziale 85216 Zasiłki stałe pochodzić będą z dotacji celowej 

otrzymanej z budżetu państwa na realizację własnych zadań bieżących gmin w kwocie 213 900 

zł. W rozdziale 85219 Ośrodki Pomocy Społecznej zaplanowano dochody w wysokości 104 

810 zł. Wpływy do budżetu miasta w dziale 85228 usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze zaplanowano dochody w wysokości 104 600 zł, stanowić je będą wpływy z usług 

za usługi opiekuńcze w kwocie 35 000, zł, dotacje na zadania zlecone oraz 5 % wpływów na 

specjalistyczne usługi psychiatryczne. W dziale 855 rodzina zaplanowano dochody w kwocie 

20 317 100 zł, z tego kwota 14 080 000 zł pochodziła będzie z dotacji celowej otrzymanej  

z budżetu państwa na zadania bieżące z zakresu administracji rządowej zlecone gminom 

(związkom gmin, związkom powiatowo - gminnym), oraz dochodów związanych z realizacją 

świadczenia wychowawczego stanowiącego pomoc państwa w wychowaniu dzieci, 

świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenia 

emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego w kwocie 5 675 300 zł. Dodała, że są to 

datacje celowe na realizację zadań zleconych. W rozdziale 85504 wspieranie rodziny 

zaplanowano dochody w wysokości 540 900 zł i również pochodziły będą z dotacji celowych 

na realizację zadań celowych. W rozdziale 85513 dochody pochodziły będą ze składek na 

ubezpieczenie zdrowotne w kwocie 20 900 zł. Pani Dorota Jarosz oznajmiła następnie, że 

dochody w dziale 900 Gospodarka Komunalna i Ochrona środowiska zaplanowane zostały  

w kwocie 6 041 766 zł. Poinformowała, że dochód w rozdziale Gospodarka odpadami 

zaplanowano w wysokości 5 955 566 zł, natomiast w rozdziale Ochrona powietrza 

atmosferycznego i klimatu zaplanowano dochód w wysokości 49 200 zł i pochodził on będzie 

z projektu na opracowanie programu strategii elekromobilności w Przeworsku na lata 2020-

2035. Poinformowała następnie, że wpływy i wydatki związane z gromadzeniem środków  

z opłat i kar za korzystanie ze środowiska stanowić będą dochód w kwocie 35 000 zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają pytania do omówionego działu dochodów Gminy Miejskiej Przeworsk na 2020 

rok. Udzielił głosu Panu Adamowi Kaczmarowi.  

Pan Adam Kaczmar zapytał czy kwota 5 955 566 zł zaplanowana jako dochód  

w rozdziale Gospodarka Odpadami jest realna do osiągnięcia.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że została ona obliczona na podstawie złożonych przez 

mieszkańców deklaracji oraz nowej stawki opłaty za śmieci.  

Pan Adam Kaczmar przypomniał, że w systemie brakowało zarówno mieszkańców jak  

i uiszczanych opłat.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że wysokość tej kwoty została obliczona jako 

iloczyn ilości zadeklarowanych w deklaracjach śmieciowych mieszkańców, oraz nowych 

stawek opłat za odbiór śmieci w 2020 roku. Zaznaczył, że czym innym jest dochód wynikający 

z deklaracji, a czym innym faktyczny dochód wykonany. Dodał, że występują tam niedobory 
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w kwocie około 200 000 zł, a część z n ich jest windykowana. Dodał, że należności te ściągane 

są przez Urząd Skarbowy i wpływy z tego tytułu są znaczące.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy w związku z podwyżką opłat za śmieci, zmienią się terminy ich płatności.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że została zwiększona częstotliwość płatności 

z jednego kwartału, do płatności co dwa miesiące zarówno dla mieszkańców oraz dla firmy 

odbierającej śmieci z terenu Gminy Miejskiej Przeworsk.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają jeszcze pytania do omówionych działów dochodów budżetu Gminy Miejskiej 

Przeworsk, wobec ich braku, poprosił o kontynuowanie omawiania projektu uchwały 

budżetowej.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że dochody w dziale 926 Kultura fizyczna zostały 

zaplanowane w wysokości 170 200 zł i będą pochodziły z dzierżawy składników majątkowych 

Skarbu Państwa, jednostek samorządu terytorialnego lub innych jednostek zaliczanych do 

sektora finansów publicznych oraz innych umów o podobnym charakterze, Wpływy z usług:  

za bilety wstępu na halę, siłownię, stadion, pływalnię odkrytą. Następnie poinformowała, że 

planowane dochody w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego uległy zmianie. 

Dodała, że w dniu dzisiejszym ich aktualna wartość została podana radnym w formie 

autopoprawki do budżetu gminy miejskiej Przeworsk na 2020 rok i ich aktualna wartość to 

kwota 655 054,57 zł. Poinformowała , że są to dochody majątkowe i pochodzić będą z dotacji 

celowej w ramach programów finansowanych z udziałem środków europejskich na Holistyczną 

rewitalizację na terenie MOF Jarosław - Przeworsk Przystosowanie budynku Kilińskiego 25, 

oraz na przebudowę i renowację Oberży. Oznajmiła , że planowane dochody budżetu Gminy 

Miejskiej Przeworsk zamkną się kwotą 77 634 105 zł. Dodała, że dochody majątkowe to kwota 

1.695.054,57 zł, natomiast dochody bieżące to kwota 75.939.050,43 zł.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają pytania odnośnie dochodów do budżetu Gminy Miejskiej Przeworsk. Wobec 

ich braku poprosił Panią Skarbnik o przystąpienie do omawiania wydatków projektu budżetu.  

Pani Dorota Jarosz poinformowała, że wydatki z budżetu gminy zaplanowano  

w wysokości 78 534 105 zł, w tym wydatki majątkowe 6 528 924,64 zł, natomiast wydatki 

bieżące w kwocie 72 005 180,36 zł. Oznajmiła, że z działu 010 Rolnictwo i łowiectwo 

zaplanowano wydatki w kwocie 26 980 zł. Wśród tych wydatków kwotę 6 980 zł przeznacza 

się na wpłatę gmin na rzecz izb rolniczych w wysokości 2% uzyskanych wpływów z podatku 

rolnego. Na wyłączenie gruntów z produkcji rolnej przeznacza się kwotę 20 000 zł. W ramach 

wydatków majątkowych przeznacza się kwotę 20 000 zł na budowę i modernizację dróg 

dojazdowych do gruntów rolnych. W dziale 600 Transport i łączność, łączna kwota 

zaplanowanych wydatków to kwota 3 536 130 zł, z czego na drogi publiczne wojewódzkie 

przeznacza się kwotę 36 000 zł w formie dotacji celowej na pomoc finansową udzielaną między 

jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań inwestycyjnych  

i zakupów inwestycyjnych; na wykonanie dokumentacji projektowej na zadanie pn: 

,,Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 835 Lublin-Przeworsk-Grabownica Starzeńska od 

150+050 do km 150+600 polegająca na budowie chodnika wraz z budową i przebudową 

niezbędnej infrastruktury technicznej, budowli i urządzeń budowlanych w m. Przeworsk." Na 

drogi publiczne powiatowe planowane są wydatki w kwocie 350 000 zł z przeznaczeniem na 

udzielenie dotacji celowej Starostwu Powiatowemu w Przeworsku na budowę chodnika drogi 

przy ulicy Pod Rozborzem w kwocie 100 000 zł. Dodała, że budowa ta odbywała się będzie w 

ramach projektu realizowanego z Funduszu Dróg Samorządowych .Oznajmiła, że kwotę 
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100 000 zł, przeznacza się na wspólne przygotowanie razem ze Starostwem Przeworskim 

dokumentacji projektowej przebudowy dróg Krasickiego, Tysiąclecia, Konopnickiej  

i Dynowskiej. Ponadto na przebudowę ulicy Niepodległości w Przeworsku przeznacza się 

kwotę 150 000 zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu Panu Adamowi Kaczmarowi.  

Pan Adam Kaczmar zapytał o zakres prac, jakie mają być prowadzone na ulicy 

Niepodległości w Przeworsku.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że prace obejmą wymianę nakładki 

asfaltowej oraz wymianę obrzeży po lewej stronie ulicy, od jej wjazdu z mostu (z DK Nr E 94) 

do dawnej Mleczarni. Przypomniał, że po prawej stronie jezdni został niedawno położony nowy 

chodnik.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił 

o kontynuowanie omawiania wydatków z budżetu Gminu Miejskiej Przeworsk.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że wydatki na drogi publiczne gminne zaplanowano  

w kwocie 1 905 730 zł i składają się na nią: zakup materiałów i wyposażenia, zakup usług 

remontowych; bieżące utrzymanie i oznakowanie dróg oraz opłaty za zajęcie pasa drogowego 

oraz wydatki majątkowe w kwocie 1 780 730 zł. poinformowała, że na wydatki majątkowe 

składają się: przebudowa dróg publicznych gminnych ul. Sobieskiego i Poniatowskiego  

w kwocie 1.010.730 zł, przygotowanie dokumentacji ulicy Armii Krajowej za kwotę 20 000 zł, 

trzeci etap przebudowy drogi ulicy Żurawiej za 200 000 zł, oraz przebudowa drogi ul. Głębokiej 

za 80.000 zł, przebudowa drogi ul. Krzywej III etap za 70.000 zł, przebudowa drogi ul. Lipowej 

za 120.000 zł, przebudowa drogi ul. Zagłoby za 40.000 zł, przebudowa drogi ul. Wodnej za 

140.000 zł oraz przebudowa drogi ul. Klonowej bocznej wraz z kanalizacją za kwotę 100.000 

zł.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają pytania do Burmistrza Miasta Przeworska w sprawie ww. inwestycji, udzielił 

głosu Panu Adamowi Kaczmarowi. 

Pan Adam Kaczmar zapytał jakiego rodzaju inwestycja będzie prowadzona na ulicy 

Zagłoby.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział , że na działce należącej do Gminy Miejskiej 

Przeworsk zostanie położona nakładka asfaltowa.  

Pan Marek Janisz zapytał, jakiego rodzaju inwestycje prowadzone będą na ulicy 

Lipowej w Przeworsku.  

Pan Leszek Kisiel powiedział, że ulica Lipowa zostanie w całości przebudowana, 

następnie zostanie położona nakładka asfaltowa. Dodał, że o pozostawieniu na niej chodnika 

zdecydują jej mieszkańcy. Przypomniał, że droga jest bardzo wąska.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają jeszcze pytania do Burmistrza Miasta Przeworska, wobec ich braku poprosił  

o kontynuowanie omawiania wydatków z projektu uchwały budżetowej.  

Pani Dorota Jarosz poinformowała, że wydatki z rozdziału drogi wewnętrzne planowane 

są w wysokości 564 400 zł. Kwota powyższa zostanie wydatkowana na zakup materiałów  

i wyposażenia, usług remontowych, kamienia oraz na wydatki majątkowe w kwocie 444 400 

zł. Oznajmiła, że w ramach wydatków majątkowych zaplanowano realizację następujących 

inwestycji: opracowanie dokumentacji na budowę parkingu przy ulicy Lubomirskich za kwotę 

30 000 zł, przebudowę chodnika; dojście do ulicy Kąty na ulicę Żytnią za kwotę 60.000 zł, 

kontynuację opracowania dokumentacji projektowej budowy drogi ,,Osiedle za szpitalem oraz 
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połączenie ul. Budowlanych z ulicą Szpitalna wraz z budową mostu” za kwotę 70 000 zł, na 

przygotowanie dokumentacji technicznej przebudowy drogi ul. Dobrej w kwocie 10 000 zł oraz 

na budowę drogi ul. Benbenka IV etap za kwotę 30 000 zł, kontynuacja budowy parkingu przy 

ulicy Słowackiego III etap za kwotę 150 000 zł oraz przebudowę parkingu i placu wejściowego 

przy Szkole Podstawowej Nr 3 w Przeworsku. Dodała, że będzie to zadanie realizowane  

w ramach budżetu obywatelskiego, jako projekt ogólnomiejski za kwotę 94.400 zł.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają pytania do omawianego rozdziału, udzielił głosu Panu Markowi Janiszowi.  

Pan Marek Janisz zapytał kiedy zostanie zrealizowana inwestycja budowy drogi 

,,Osiedle za szpitalem oraz połączenie ul. Budowlanych z ulicą Szpitalna wraz z budową 

mostu.” Dodał, że jest to wyczekiwana inwestycja przez mieszkańców miasta. Oznajmił, że 

planowany most znacznie skróci drogę z ulicy Gorliczyńskiej na tą stronę miasta.  

Pan Adam Kaczmar powiedział, że w pierwszej kolejności należy przygotować 

dokumentację techniczną do realizacji tej inwestycji.  

Burmistrz Miasta Przeworska przypomniał, że dokumentacja projektowa dla ww. 

inwestycji jest już przygotowywana czwarty rok. Dodał, że opóźnienie spowodowane jest 

trzyletnim czasem oczekiwania na wydanie decyzji środowiskowej dla terenu inwestycji. 

Oznajmił, że wpłynęła ona do Urzędu Miasta Przeworska dopiero miesiąc temu. Przypomniał, 

że kwota 70 000 zł zaplanowana na wykonanie ww. projektu inwestycji była przez ten czas 

przenoszona z roku na rok, do wydatkowania w roku następnym. Stwierdził, że aktualnie Urząd 

Miasta Przeworska może starać się o wydanie pozwolenia na budowę, co pozwoli na wykupy 

gruntów oraz przebudowę dróg na Osiedlu za Szpitalem. Dodał, że na most łączący ulicę 

Budowlanych z ulicą Szpitalną opracowany zostanie Program Funkcjonalno – Użytkowy. 

Ocenił, że koszt realizacji tej inwestycji mostowej to około 10 milionów złotych. Zaznaczył, że 

Urząd będzie aplikował o realizację tej inwestycji w ramach programu projektuj i buduj. 

Poinformował, że na rok 2021 planowane są pierwsze działania związane z realizacją ww. 

inwestycji. Przypomniał, że znaczące opóźnienie z powodu braku decyzji środowiskowej miało 

miejsce przy okazji budowy łącznika; zjazdu z autostrady.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu Panu Adamowi Kaczmarowi. 

Pan Adam Kaczmar zapytał, jakiego rodzaju prace będą wykonywane w ramach III 

etapu budowy parkingu przy ulicy Słowackiego.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że w tym roku planowane jest dwukrotne 

powiększenie i przygotowanie placu do położenia kostki brukowej w przyszłym roku. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił 

o kontynuowanie omawiania wydatków.  

Pani Dorota Jarosz przeszła do omawiania rozdziału 60078 usuwanie klęsk 

żywiołowych. Oznajmiła, że wydatki na kontynuację stabilizacji osuwiska przy ulicy 

Czarnieckiego oraz stabilizację osuwiska w rejonie ul. Wałowej, Bernardyńskiej oraz Krętej 

zaplanowano w kwocie 680 000 zł, po 340 000 zł na każdą z tych inwestycji.  

Pan Krzysztof Wiśniowski udzielił głosu Panu Adamowi Kaczmarowi.  

Pan Adam Kaczmar zapytał o program, w rama którego realizowana będzie przebudowa 

ulicy Kilińskiego .  

Burmistrz Miasta Przeworska oznajmił, że z jednego programu przebudowywana 

będzie ulica Kilińskiego wraz z zejściem ze schodów na ulicę Gimnazjalną oraz przedłużeniem 

zabytkowego muru obronnego. Przebudowa ulicy Bernardyńskiej możliwa będzie po 

zakończeniu prac związanych z umocnieniem osuwiska przy ulicy Wałowej, dopiero za dwa 
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lata. Dodał, że obydwie inwestycje zyskają taki wygląd, jaki ma Przeworski Rynek po 

modernizacji. Wyraził nadzieję, że uda się również wykonać tym sposobem ulicę 

Kazimierzowską.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił 

o kontynuowanie omawiania wydatków.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że w dziale turystyka planowane wydatki to kwota 

281 500 zł. Wydatki są związane z realizacja programu ,,Karpackie Labolatorium Medialne"  

i będą pochodziły z dotacji celowej w ramach programów finansowanych z udziałem środków 

europejskich w wysokości 260 000 zł.  

W dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa zaplanowano wydatki na poziomie 479 272 zł. 

Na gospodarkę gruntami i nieruchomościami planuje się przeznaczyć kwotę 460 000 zł. 

Wydatki przeznaczone zostaną na sfinansowanie zakupu usług remontowych, usług 

pozostałych, wykonanie ekspertyz, analiz i opinii, podatek od nieruchomości, opłaty na rzecz 

budżetów jednostek samorządu terytorialnego, zapłatę kar i odszkodowań na rzecz osób 

fizycznych oraz wydatki majątkowe w kwocie 110 000 zł, które przeznaczone zostaną na 

wykup gruntów m.in. na wykup gruntów pod poszerzenie powierzchni nowego cmentarza.  

Pan Krzysztof Wiśniowski udzielił głosu Panu Adamowi Kaczmarowi.  

Pan Adam Kaczmar zapytał o wydatki z działu 630 na ,,Karpackie Labolatorium 

Medialne", na czym ma ono polegać? 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że jest to kolejny projekt związany ze 

współpracą transgraniczną Polsko – Słowacką. Obok projektów związanych z tkactwem  

i rzemiosłem, był realizowany projekt związany z ochroną środowiska. Obecnie realizowany 

będzie projekt propagujący zdobyte w ramach trzech poprzednich projektów wiadomości  

i umiejętności. Projekt obejmie przygotowanie strony internetowej, przeprowadzenie szeregu 

szkoleń. Dodał, że wkład własny miasta w wynosił będzie 5%.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają jakieś pytania, udzielił głosu Panu Markowi Janiszowi.  

Pan Marek Janisz zapytał, czy z wydatków majątkowych paragraf 6050 z rozdziału 

70005 pokrywane będą kwoty na zakup gruntów pod drogi ? 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że kwoty na zakup gruntów pochodziły będą 

z dwóch paragrafów 4590 Kary i odszkodowania wypłacane na rzecz osób fizycznych oraz  

z paragrafu 6050 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych na zadania: wykup gruntów. 

Dodał, że łącznie zaplanowano kwotę wydatków w wysokości 200 000 zł z przeznaczeniem na 

ten cel. Oznajmił, że wykupy gruntów będą kontynuowane na ulicy Kopernika, rozpoczęte 

zostaną wykupy przy ulicy Lwowskiej ( MPZP Lwowska II) oraz pod poszerzenie nowego 

cmentarza. Na przyszły rok zaplanowano wykupy gruntów za szpitalem.  

Pan Marek Janisz stwierdził, że MPZP Lwowska II obejmował teren przeznaczony pod 

budowę TESCO przy ul. Lwowskiej.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że wykupy nieruchomości zostaną rozpoczęte 

od działek na których planowane jest budownictwo wielorodzinne, w kierunku planowanej 

sieci kanalizacji sanitarnej. Przypomniał, że zaplanowano wykupy nieruchomości pod 

planowana infrastrukturę w obszarze pomiędzy ulicą Misiągiewicza a Lwowską.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają jeszcze pytania do Burmistrza Miasta Przeworska, wobec ich braku poprosił  

o kontynuowanie omawiania projektu budżetu na 2020 rok.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że w dziale 710 wydatki na Działalność usługową 

wynosić będą 249 200 zł. Zostaną one przeznaczone na przygotowanie planów 
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zagospodarowania przestrzennego w kwocie 91 200 zł oraz zadania z zakresu geodezji  

i kartografii (podziały i rozgraniczenia nieruchomości) w kwocie 25 000 zł. W dziale 71035 

Cmentarze zaplanowano wydatki w kwocie 133 000 zł. Pani Skarbnik oznajmiła, że wydatki 

obejmą zakup energii, zakup usług remontowych. W ramach wydatków majątkowych tego 

rozdziału zaplanowano wykonanie prac adaptacyjnych na nowym cmentarzu za kwotę 30 000 

zł oraz opracowanie dokumentacji projektowej rozbudowy cmentarza komunalnego przy ul. 

Pod Rozborzem za kwotę 80 000 zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu Panu Adamowi Kaczmarowi.  

Pan Adam Kaczmar stwierdził, że kwota 10 000 zł przeznaczona na zakup usług 

remontowych na cmentarzach pozwoli tylko na niewielkie remonty. Zapytał, jakie prace 

zostaną wykonane w ramach planowanej adaptacji nowego cmentarza za kwotę 30 000 zł. 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że wiosną rozpoczną się prace porządkowe 

majce na celu przygotowanie terenu pod jego rozbudowę tj.: wycinka starych drzew, zasypanie 

rowu, podniesienie kołnierzy kanalizacyjnych na nowym cmentarzu.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu Panu Markowi Janiszowi.  

Pan Marek Janisz zapytał czy planowana jest rozbudowa kaplicy na nowym cmentarzu?  

Burmistrz Miasta Przeworska poinformował, że planowane są tylko prace remontowe 

tej kaplicy, ale nie jej rozbudowa. Przypomniał, że w ostatnim czasie zostało w kapicy 

zamontowane nowe centralne gazowe ogrzewanie. Oznajmił, że sąsiedzi cmentarza nie 

wyrazili zgody na przeprowadzenie przez ich posesję nowej nitki gazowej i w kaplicy  

w dalszym ciągu funkcjonuje ogrzewanie elektryczne.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił 

o kontynuowanie omawiania wydatków.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że w dziale 750 Administracja Publiczna zaplanowano 

wydatki w wysokości 6 369 338,76 zł. W rozdziale 75011 Urzędy Wojewódzkie, wydatki 

obejmować będą realizację zadań zleconych za kwotę 701 000 zł. W rozdziale 75022 Rady 

Gmin zaplanowano wydatki na poziomie 200 000 zł. W rozdziale 75023 Urzędy Gmin kwota 

planowanych wydatków to 5 197 840,76 zł, w kwocie powyższej ujęto wydatki w wysokości 

41 070 zł z przeznaczeniem na wydatki majątkowe tj. zakup sprzętu elektronicznego do 

serwerowni Urzędu Miasta Przeworska za kwotę 30 000 zł oraz zakup programu księgowego 

na 3 stanowiska.  

Pan Krzysztof Wiśniowski udzielił głosu Panu Adamowi Kaczmarowi.  

Pan Adam Kaczmar zapytał, jakiego rodzaju remonty będą prowadzone za kwotę 

35 000 zł w Urzędzie Miasta Przeworska. 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że w ubiegłym roku została wyremontowana 

toaleta, w tym roku planowana jest kontynuacja prac związanych z montażem klimatyzatorów 

oraz toalet. 

Pan Adam Kaczmar zapytał o kwotę 290 000 zł wydatków przeznaczonych na zakup 

usług pozostałych. 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że jest to kwota przeznaczona na roczne 

utrzymanie pomieszczeń zajmowanych przez Urząd Miasta Przeworska.  

Pan Adam Kaczmar stwierdził, że są to ogromne koszty.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił głosu 

Panu Markowi Janiszowi.  

Pan Marek Janisz zapytał, czy planowany jest zakup tabletów dla radnych.  
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Burmistrz Miasta Przeworska poinformowała, że na ten cel zaplanowano w budżecie 

miasta kwotę 14 000 zł.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu Pani Annie Świderskiej – Ciupie. 

Pani Anna Świderska – Ciupa zapytała, czy rozważany jest montaż klimatyzatorów  

w salach Ratusza.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że montaż klimatyzatorów w salach Ratusza 

był już rozważany. Przypomniał, że część urządzenia klimatyzatora znajduje się na zewnątrz 

budynku. Dodał, że prowadzony były wstępne rozmowy z Wojewódzkim Konserwatorem 

Zabytków, który nie wyrażał zgody na ich montaż na elewacji zewnętrznej Ratusza. 

Przypomniał, że minęło już pięć lat od zakończenia inwestycji i trwałości projektu z Unii 

Europejskiej. Oznajmił, że zostaną przygotowane projekty jego lokalizacji i przedłożone 

Wojewódzkiemu Konserwatorowi Zabytków.   

Przewodniczący Komisji Budżetowo- Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił 

o kontynuowanie omawiania projektu uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Przeworsk.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że w dziale 75045 Kwalifikacja Wojskowa 

zaplanowano wydatki w kwocie 100 zł. W dziele 75075 Promocja jednostek samorządu 

terytorialnego zaplanowano wydatki rzędu 194 500 zł. 

Pan Krzysztof Wiśniowski upewnił się, czy jest to kwota na promocję miasta oraz 

organizacje Dni Przeworska   

Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak.  

Burmistrz Miasta Przeworska dodał, że Dni Przeworska organizowane są z różnych 

środków: Urzędu Miasta Przeworska, Miejskiego Ośrodka Kultury.  

Pani Dorota Jarosz kontynuowała omawianie projektu budżetu Gminy Miejskiej 

Przeworsk na 2020 rok. Powiedziała, że wydatki w dziale 751 Urzędy naczelnych organów 

władzy państwowej kontroli i ochrony prawa oraz sądownictwa zaplanowano w wysokości 2 

520 zł. Dodała, że jest to realizacja zadań zleconych. W dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne 

i ochrona przeciwpożarowa zaplanowano wydatki w kwocie 438 811 zł. W dziale Komendy 

Wojewódzkie Policji zaplanowano wydatki na poziomie 11 000 zł. Dodała , że kwota obejmuje 

wpłaty jednostek na państwowy fundusz celowy na bieżące pokrycie kosztów działalności 

Komendy Powiatowej w Przeworsku oraz wydatki majątkowe w kwocie 6 000 zł na 

dofinansowanie zakupu samochodu dla Policji w Przeworsku. W dziele 75414 Obrona cywilna 

zaplanowano wydatki na poziomie 2 811 zł. W dziale 75416 Straż gminna (miejska) 

zaplanowano wydatki na poziomie 424 000 zł, natomiast w rozdziale 75421 Zarządzanie 

kryzysowe zaplanowano wydatki na poziomie 1 000 zł. W rozdziale 757 Obsługa długu 

publicznego zaplanowano wydatki na poziomie 740 350 zł. W dziale tym zaplanowano wydatki 

związane ze spłatą leasingu na zakup samochodu osobowego oraz spłaty odsetek od 

zaciągniętych przez nasz samorząd kredytów. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy w ww. kwocie wydatków ujęte zostały również raty kredytowe? Dodał, że radni otrzymali 

projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  

Pani Skarbnik poinformowała, że spłata rat tego kredytu zaplanowana została dopiero 

od następnego roku, tj. 2021. W dziale tym zaplanowano tylko spłatę odsetek. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu Panu Adamowi Kaczmarowi.  

Pan Adam Kaczmar zapytał jakiego rodzaju poręczeń i gwarancji udzielał nasz 

samorząd ( rozdział 75704) na kwotę 56 800 zł.  
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Pani Skarbnik oznajmiła, że są to gwarancje bankowe udzielone do kredytu dla 

Miejskiego Ośrodka Kultury w Przeworsku. W dziale 758 Różne rozliczenia zaplanowano 

wydatki na poziomie 938 000 zł, a w nich ; wydatki na rezerwę ogólną w wysokości 100 000 

zł, rezerwę celową łącznie w wysokości 588 000 zł; w tym w wysokości 22 000 zł na nagrody 

Burmistrza Miasta na nagrody dla nauczycieli, 216 000 zł na zarządzanie kryzysowe, 350 000 

zł na wynagrodzenia i ich pochodne dla nauczycieli. Ponadto ustalono kwotę 250 000 zł, jako 

rezerwę na inwestycje i zakupy inwestycyjne.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu Panu Maciejowi Szewczykowi.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał, jakiego rodzaju wydatki kryją się pod nazwą Rezerwy 

na inwestycje i zakupy inwestycyjne.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że jak co roku w budżecie miasta planowana 

jest kwota na ewentualne przekroczenia kwot z postępowań przetargowych na zakup 

materiałów i inwestycji.  

Pani Skarbnik powiedziała, że w dziale 801 Oświata i wychowanie zaplanowano 

wydatki w kwocie 26 232 716,60 zł.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska 

powiedział , że radni mają inną kwotę wydatków w tym dziale tj. 26 429 885 zł.  

Pani Dorota Jarosz poprosiła o naniesienie autopoprawki. Dodała, że ww. kwota została 

zmniejszona o wydatki za remont basenu przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Przeworsku. 

Oznajmiła następnie, że na Szkoły Podstawowe zaplanowano wydatki w kwocie 14 375 621 zł, 

w tym na Szkołę Podstawową Nr 1 w kwocie 6 712 830 zł, na Szkołę Podstawową Nr 2  

w kwocie 5 411 880 zł, na Szkołę Podstawową Nr 3 w kwocie 1 767 880 zł. W rozdziale 80103 

Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych zaplanowano wydatki w kwocie 1 085 407 

zł, w tym na oddziały przedszkolne w Szkole Podstawowej Nr 1 w kwocie 590 487 zł, na 

oddziały przedszkolne w Szkole Podstawowej Nr 2 w kwocie 407 800 zł, natomiast w Szkole 

Podstawowej Nr 3 w kwocie 87 120 zł. W rozdziale 80104 Przedszkola zaplanowano wydatki 

w kwocie 5 091 576,60 zł. Dodała, że kwota ujmuje działania bieżące przedszkoli miejskich 

oraz dotacje na prywatne przedszkola w naszym mieście oraz dotacje za dzieci mieszkańców 

miasta uczęszczające do przedszkoli w innych miejscowościach.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał 

gdzie znajduje się przedszkole „ CiuciuBabka.” 

Pani Skarbnik poinformowała, że jest to nowopowstające przedszkole na ulicy 

Pszennej. Dodała, że jego właściciele planują niebawem rozpocząć nabór dzieci.  

Burmistrz Miasta Przeworska dodał , że właściciele oszacowali nabór około 65 dzieci.  

Przewodniczący komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu Panu Adamowi Kaczmarowi.  

Pan Adam Kaczmar zapytał o zakres planowanych prac remontowych na basenie przy 

Szkole Podstawowej Nr 1 w Przeworsku.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że planowane jest wykonanie przebudowy  

i remontu szatni, pryszniców za kwotę około 150 000 zł oraz remont wentylatorowni za 

podobną kwotę. Dodał, że po zakończeniu ww. prac, zostanie zakończony kilkuletni remont 

tego obiektu. 

Przewodniczący komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu Panu Maciejowi Szewczykowi.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał czy nasza Gmina korzysta z grupy zakupowej energii 

elektrycznej.  
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Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że nasze miasto jest w grupie zakupowej  

z miastem Jarosław od kilku lat. Dodał, że dzięki temu rocznie nasza gmina zaoszczędza 

kilkaset tysięcy złotych.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał, czy w kwocie wydatków 763 000 zł została już 

uwzględniona kwota podwyżki cen energii na ten rok.  

Burmistrz Miasta Przeworska wyraził nadzieję, że zaplanowana kwota będzie 

wystarczająca na uregulowanie wszystkich należności z tego tytułu.  

Przewodniczący komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił 

Panią Skarbnik o kontynuowanie omawiania projektu uchwały budżetowej.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że w rozdziale 80105 Przedszkola specjalne 

zaplanowano wydatki w kwocie 655 000 zł i będzie to dotacja podmiotowa z budżetu dla 

Prywatnego Przedszkola Terapeutycznego „Promyczek.” W rozdziale 80113 dowożenie 

uczniów do szkół zaplanowano wydatki w kwocie 191 940 zł. Dodała, że kwota wydatkowana 

będzie na dowóz dzieci niepełnosprawnych do szkół. Poinformowała, że w rozdziale 80146 

dokształcanie i doskonalenie nauczycieli zaplanowano wydatki w kwocie 79 981 zł. Oznajmiła 

następnie że w rozdziale 80148 Stołówki szkolne i przedszkolne zaplanowano wydatki  

w kwocie 2 717 799 zł. W rozdziale 8049 Realizacja zadań wymagających stosowania 

specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci w przedszkolach, oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego 

zaplanowano wydatki w kwocie 446 754 zł. Dodała, że w tym rozdziale ujęto dotacje na 

zadania bieżące dla prywatnych przedszkoli działających na terenie naszego miasta. Następnie 

powiedziała, że w rozdziale Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji 

nauki i metod pracy dla dzieci i młodzieży w szkołach podstawowych zaplanowano wydatki na 

poziomie 1 439 353 zł.  

Pan Krzysztof Wiśniowski zapytał o dotację dla Przedszkola „CiuciuBabka.” 

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że właściciele ww. przedszkola przewidują pobyt  

w przedszkolu dzieci niepełnosprawnych z orzeczeniem o potrzebie kształcenia specjalnego.  

Burmistrz Miasta Przeworska oznajmił, że do przedszkola uczęszczać będą dzieci  

z niedosłuchem i z autyzmem. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił 

o kontynuowanie omawiania projektu uchwały budżetowej.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że w rozdziale 80195 pozostała działalność 

zaplanowano wydatki w kwocie 149 285 zł. Obejmują one odpisy na ZFŚS dla emerytowanych 

nauczycieli oraz kwoty na nagrody w konkursach szkolnych. Przeszła do omawiania działu 851 

Ochrona zdrowia. Oznajmiła, że na zwalczanie narkomanii przewidziano w budżecie kwotę 

2 000 zł, na przeciwdziałanie alkoholizmowi kwotę 328 000 zł. Dodała, że wydatkach ujęto 

kwotę dotacji celowej z budżetu naszego miasta dla Gminy Miejskiej Przemyśl na Izbę 

wytrzeźwień; na opiekę nad osobami nietrzeźwymi oraz dotacje celowe na finasowanie lub 

dofinansowywanie zadań zleconych organizacjom prowadzącym działalność pożytku 

publicznego. W ramach wydatków majątkowych zaplanowano zwiększenie ilości kamer 

monitoringu miejsc zagrożonych w naszym mieście za kwotę 15 000 zł.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu Panu Adamowi Kaczmarowi.  

Pan Adam Kaczmar zapytał o lokalizację kolejnych kamer . 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że planowany jest montaż kamer na terenie 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji przy ulicy Budowlanych. Wyraził nadzieję, że pozwolą 

one na szybką identyfikację sprawców dewastacji urządzeń na Ośrodku oraz jego zaśmiecania.  
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Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu Panu Maciejowi szewczykowi.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał o zakup zjeżdżali „ Słonik” na otwartym basenie przy 

ulicy Krakowskiej.  

Pani Skarbnik poinformowała , że wydatek ten zostanie omówiony w ramach działu 926 

Kultura fizyczna. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił  

o kontynuowanie omawiania projektu uchwały budżetowej.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że w dziale 852 Pomoc Społeczna zaplanowano wydatki 

na poziomie 4 224 601 zł, w tym na Domy Pomocy Społecznej w kwocie 460 000 zł, na ośrodki 

wsparcia kwotę 712 917 zł, na zadania z zakresu przeciwdziałania przemocy w rodzinie  

w kwocie 3 500 zł, składki na ubezpieczenie społeczne w kwocie 20 100 zł , na zasiłki okresowe 

i celowe w wysokości 192 700 zł, na zasiłki stałe kwotę 213 000 zł.  

Pan Krzysztof Wiśniowski zwrócił uwagę , że radni w projekcie budżetu gminy miejskiej 

Przeworsk mają inny zapis kwotowy w tym rozdziale, bo 200 000 zł.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że po opinii z Regionalnej Izby Obrachunkowej kwota 

powinna wynosić 213 900 zł.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał, jakiego rodzaju pomoc określana jest mianem „pomocy  

w naturze”.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że jest to np. zakup węgla.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił  

o kontynuowanie omawiania projektu uchwały budżetowej.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że na Ośrodki Pomocy Społecznej zaplanowano wydatki 

w kwocie 1 476 496 zł, na usługi opiekuńcze i specjalistyczne zaplanowano kwotę 389 994 zł,  

w rozdziale 85230 pomoc w zakresie dożywiania zaplanowano wydatki w kwocie 110 000 zł, 

oraz na pozostałą działalność w kwocie 404 994 zł. Dodała, że w tym rozdziale zaplanowano 

wydatki na działalność Domu Dziennego Senior +. W dziale 854 Edukacyjna opieka 

wychowawcza w kwocie 90 750 zł, w tym pomoc materialna dla uczniów o charakterze 

socjalnym w kwocie 32 750 zł oraz pomoc materialna dla uczniów o charakterze 

motywacyjnym w kwocie 58 000 zł. 

Przewodniczący komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu panu Maciejowi Szewczykowi. 

Pan Maciej Szewczyk zapytał, czy kwota przeznaczona na stypendia dla zdolnych 

przeworskich uczniów pozostaje na tym samym poziomie. 

Burmistrz Miasta Przeworska przypomniał, że w ubiegłym roku została ona 

podwyższona. Oznajmił, że zastanawia się nad podwyższeniem kryteriów oraz zmianą terminu 

płatności stypendium.  

Przewodniczący komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu Panu Markowi Janiszowi.  

Pan Marek Janisz zapytał, czym różni się pomoc materialna dla uczniów o charakterze 

socjalnym od pomocy materialnej dla uczniów o charakterze motywacyjnym.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że są to dwie różne pomoce. Pomoc  

o charakterze motywacyjnym to stypendia za osiągnięcia w nauce.  

Pan Krzysztof Wiśniowski poprosił o kontynuowanie omawiania projektu uchwały 

budżetowej gminy Miejskiej Przeworsk na rok 2020.  

Pani Dorota Jarosz oznajmiła, że kwota wydatków planowana w dziale 855 Rodzina to 

kwota 20 674 715 zł, w tym na świadczenia wychowawcze zostanie przeznaczona kwota 
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14 080 000 zł, na świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki 

na ubezpieczenia emerytalne i rentowe w kwocie 5 717 472 zł. Dodała, że na wspieranie 

rodziny przeznaczona zostanie kwota 631 743 zł, na tworzenie i funkcjonowanie żłobków 

kwota 81 600 zł. Kwota wydatków w rozdziale rodziny zastępcze to 33 000 zł. Dodała, że na 

działalność placówek opiekuńczo – wychowawczych przeznacza się kwotę 110 000 zł oraz na 

składki na ubezpieczenie społeczne kwotę 20 900 zł.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają jakieś pytania do omówionego działu, wobec ich braku poprosił  

o kontynuowanie omawiana projektu uchwały budżetowej.  

Skarbnik Miasta Przeworska powiedziała, że w dziele 900 Gospodarka komunalna  

i ochrona środowiska zaplanowano wydatki na poziomie 7 878 713 zł; w tym na gospodarkę 

ściekową i ochronę wód przeznacza się kwotę 421 000 zł. Oznajmiła, że w ramach wydatków 

majątkowych z tego rozdziału zostanie sfinansowana budowa kanalizacji sanitarnej przy ulicy 

Lwowskiej II w Przeworsku.  

Pan Krzysztof Wiśniowski udzielił głosu Panu Adamowi Kaczmarowi.  

Pan Adam Kaczmar zapytał o zakres planowanych prac tej inwestycji.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że zgodnie z przyjętym programem 

Gospodarki Wodnościekowej powinna się rozpocząć budowa kanalizacji sanitarnej przy ulicy 

Lwowskiej, w obrębie MPZP Lwowska II. Oznajmił, że w ostatnim czasie została 

zlikwidowana przepompownia ścieków na wysokości prywatnej, ostatniej zabudowanej posesji 

przy ulicy Orląt Lwowskich. Dodał, że kanalizacja została przeprowadzona pod drogą DK Nr 

94, zlikwidowano przepompownię ścieków. Nowa nitka kanalizacji ma być prowadzona  

w kierunku Jarosławia do torów kolejki wąskotorowej, a następnie w kierunku drogi  

Misiągiewicza, w kierunku domów prywatnych oraz planowanych do budowy budynków 

wielomieszkaniowych. Dodał, że poprowadzona zostanie nitka kanalizacji wzdłuż drogi polnej, 

gminnej.  

Pan Adam Kaczmar zapytał, czy będzie możliwość wpięcia się w kanalizację w terenie 

inwestycyjnym.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że planowane jest doprowadzenie kanalizacji 

do torów wąskotorówki, wstawienie studni rewizyjnej oraz przejście pod torami  

i poprowadzenie jej dalej.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił  

o kontynuowanie omawiana projektu uchwały budżetowej.  

Skarbnik Urzędu Miasta Przeworska powiedziała, że w rozdziale 90002 Gospodarka 

odpadami zaplanowano wydatki w kwocie 5 955 566 zł, na oczyszczanie miast i wsi 

zaplanowano kwotę 350 000 zł, na utrzymanie zieleni w miastach i gminach zaplanowano 

kwotę 150 000 zł, na ochronę powietrza atmosferycznego i klimatu kwotę 49 200 zł oraz na 

oświetlenie ulic, placów i dróg kwotę 763 000 zł.  

Pan Adam Kaczmar zapytał czy planowane jest wdrożenie w naszym mieście na stałe 

monitoringu czystości powietrza atmosferycznego.  

Pan Leszek Kisiel powiedział, że jest po rozmowach z firmą, która zajmuje się montażem 

takiego właśnie monitoringu. Poinformował, że koszt urządzenia pomiarowego wraz  

z wyświetlaczem stanu jakości powietrza to koszt około 7 000 zł -8 000 zł. Dodał, że jego zakup 

będzie możliwy z oszczędności budżetowych jeszcze w tym roku. Zaznaczył, że z badań 

wykonywanych przez urządzenia niestety nie można korzystać do udowadniania stanu 

zanieczyszczenia powietrza. Dodał, że takie urządzenia znajdują się w Jarosławiu i Rzeszowie. 

Oznajmił, że po zakupie urządzenia stan zanieczyszczenia powietrza będzie podawany do 
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publicznej wiadomości na budynku użyteczności publicznej. Przypomniał, że w Przeworsku 

stan powietrza znacznie poprawił się w ostatnim czasie, chociażby ze względu na niedawno 

zrealizowany projekt OZE. Stwierdził, że wśród mieszkańców w dalszym ciągu jest spore 

zainteresowanie tym projektem. Poinformował, że przepisy prawa nakładają na włodarzy 

miasta obowiązek utrzymywania parametrów czystości powietrza oraz ingerowanie w działania 

prywatnych mieszkańców w kierunku zmniejszenia emisji szkodliwych gazów (zakładania 

bardziej ekologicznych piecy węglowych, gazowych itp.). Oznajmił, że na samorządy za brak 

działań OZE nakładane są ogromne kary. Zadeklarował chęć realizacji w naszym mieście 

kolejnego projektu OZE.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu Pani Annie Świderskiej – Ciupie.  

Pani Anna Świderska – Ciupa zapytała czy tej zimy było wiele zgłoszeń do Straży 

Miejskiej o paleniu przez mieszkańców niewłaściwym opałem? 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że nie otrzymał od Komendanta Straży 

Miejskiej zestawienia, ale on osobiście otrzymał od mieszkańców trzy sygnały.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił  

o kontynuowanie omawiana projektu uchwały budżetowej.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że w rozdziale 90015 Oświetlenie ulic, placów i dróg 

wprowadzona została autopoprawka o kwotę 22 000 zł, ze względu na konieczność 

uregulowania należności z roku poprzedniego do zapłaty za rok bieżący.  

Pan Adam Kaczmar zapytał, czy umowa na remonty oświetlenia w naszym mieście  

w tym roku została już zawarta. Oznajmił, że zgłaszał usterkę, ale nie została ona usunięta.  

Burmistrz Miasta Przeworska odpowiedział, że tak.  

Pan Krzysztof Wiśniowski zauważył, że wydłuża się czas oczekiwania opraw 

oświetleniowych, lamp.  

Burmistrz Miasta Przeworska dodał, że niektóre lampy są tak stare, że nie ma już ich 

producentów (lamp i opraw). Dodał, że ciężko jest je znaleźć i zazwyczaj są one odkupywane 

od firm, które je demontowały w innych miejscowościach.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu Pani Bernadecie Zamorskiej. 

Pani Bernadetta Zamorska zapytała, czy wyłączenie co drugiej lampy na ulicy 

Gorliczyńskiej, to element prowadzonej polityki oszczędności energii w naszym mieście? 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że tak. Dodał, że gdyby świeciły się wszystkie 

lampy, rachunki za prąd byłby znacznie wyższe.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił  

o kontunuowanie omawiania wydatków z projektu uchwały budżetowej Gminy Miejskiej 

Przeworsk na 2020 rok.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że w rozdziale 90019 wpływy i wydatki związane  

z gromadzeniem środków z opłat i kar za korzystanie ze środowiska zostały zaplanowane  

w wysokości 35 000 zł, wpływy i wydatki związane z gromadzeniem środków z opłat 

produktowych zaplanowano w wysokości 2 000 zł. Oznajmiła, ze w ramach pozostałej 

działalności wydatki zaplanowano w wysokości 142 947 zł. Dodała, że w ramach tej kwoty 

zaplanowano dotacje gminy Miejskiej Przeworsk dla Gminy Miejskiej Przemyśl na opiekę nad 

bezdomnymi zwierzętami w kwocie 32 000 zł. Zapytała, czy radni mają pytania do 

omówionego działu, wobec ich braku kontynuowała omawianie planowanych wydatków  

w projekcie uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Przeworsk na 2020 r. W dziale 921 Kultura 

i ochrona dziedzictwa narodowego zaplanowano wydatki w kwocie 3 717 229,14 zł. 
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Oznajmiła, że na domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby zaplanowano wydatki w kwocie 

1 010 000 zł, w tym na bieżącą działalność Miejskiej Biblioteki Publicznej w kwocie 985 234 

zł. W ramach tej kwoty zaplanowano wydatki majątkowe na przebudowę Miejskiej Biblioteki 

Publicznej im. Juliana Przybosia w Przeworsku w ramach Narodowego Programu Rozwoju 

Czytelnictwa w kwocie 325 234 zł oraz wydatki bieżące w kwocie 660 000 zł. W rozdziale 

92120 Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami przeznaczona zostanie kwota 1 715 845, 14 

zł. W ramach wydatków bieżących przeznacza się po 15 000 zł dotacji celowej z budżetu miasta 

na dofinansowanie prac konserwatorskich Bazyliki pw. Ducha Św. W Przeworsku, Klasztoru  

O. O. Bernardynów w Przeworsku oraz na Kościół SS. Miłosierdzia w Przeworsku i Fundacji 

„Wzrastanie” w Przeworsku. W ramach wydatków majątkowych za kwotę 1 645 845,14 zł 

zaplanowano prace na terenie Zajazdu pastewnik na łączną kwotę 349 969 zł. Prace obejmować 

będą wykonanie gontów na Karczmie za kwotę 305 000 zł, przebudowę drogi dojazdowej do 

Zajazdu Pastewnik, przygotowanie dokumentacji projektowej za 10 000 zł, modernizację 

Domu Gackiego, przygotowanie dokumentacji projektowej za kwotę 10 000 zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu Panu Adamowi Kaczmarowi.  

Pan Adam Kaczmar zapytał, czy całe gonty będą? 

Pan Leszek Kisiel powiedział, że będzie to wkład własny Gminy i początkiem lutego br. 

wystąpi w z wnioskiem do Wojewódzkiego Konserwatora zabytków o udzielenie dotacji na 

dofinansowanie ww. inwestycji. Oznajmił, że całkowity koszt wymiany gontów na Karczmie 

to około 400 000 zł. Dodał, że po zakończeniu tej inwestycji, wymienione zostaną wszystkie 

gonty na obiektach Zajazdu Pastewnik. 

Pan Adam Kaczmar zapytał, na którą drogę dojazdową do Zajazdu Pastewnik 

przygotowywany będzie dokumentacja projektowa? 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że projekt będzie dotyczył poszerzenia 

parkingu i drogi przed Zajazdem Pastewnik po prawej i lewej stronie.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają pytania, wobec ich braku poprosił o kontynuowanie omawiania wydatków  

w projekcie uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Przeworsk na 2020 rok.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że w ubiegłym roku zostało wykonane zadanie 

przygotowanie projektu przeniesienia domu z ulicy św. Jana 4 na teren Zajazdu, ale zapłatę  

w kwocie 29 969 zł zaplanowano na rok bieżący.  

Pan Adam Kaczmar zapytał, co za tą kwotę zostanie wykonane? 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że zostanie wykonana dokumentacja 

przeniesienia i adaptacji budynku na teren Zajazdu Pastewnik.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił  

o kontynuowanie omawiania projektu uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Przeworsk.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że wydatki na programy finansowane z udziałem 

środków unijnych o których mowa w art. 5 ust.1 pkt 2 i 3 w części związanej z realizacją zadań 

jednostki samorządu terytorialnego zaplanowano w wysokości 1 273 826,14 zł. W ramach tej 

kwoty zostanie wykonana holistyczna rewitalizacji na terenie MOF Jarosław-Przeworsk – 

przystosowanie budynku Kilińskiego 25, przebudowa dróg lokalnych do budynku Kilińskiego 

25 oraz przebudowa oraz renowacja Oberży przy ulicy Krakowskiej w Przeworsku.   

Pan Adam Kaczmar zapytał, jaka inwestycja będzie wykonywana w budynku przy ul. 

Kilińskiego 25.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że w budynku zostanie wykonana instalacja 

gazowa i ogrzewanie gazowe. 
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Pani Dorota Jarosz powiedziała, że w paragrafie 6300 zaplanowano wydatki w kwocie 

22 050 zł, jako dotacja celowa dla Starostwa Powiatowego w Przeworsku na zadanie 

rewitalizacja kolei dojazdowej Przeworsk Wąskotorowy – Dynów. Kwota 6 150 zł zostanie 

przeznaczona na ewaluację Gminnego Programu Rewitalizacji. W rozdziale 926 zaplanowano 

wydatki w kwocie 2 323 278,50 zł. Na instytucje kultury fizycznej zaplanowano wydatki  

w kwocie 1 928 278,50 zł.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu Panu Adamowi Kaczmarowi.  

Pan Adam Kaczmar zapytał o zakres prac w zadaniu przebudowa i renowacja Oberży.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że w ramach środków z Unii Europejskiej 

zaplanowano remont części wspólnych budynku tj; korytarzy, toalet, jednego pokoju na 

świetlicę oraz elewacja na całym budynku. Poinformował, że po rozpoczęciu prac 

renowacyjnych elewacji od frontu budynku, okazało się że odpadła cała elewacja. Wykonano 

nowe tynki tylko na froncie budynku, a nie elewację całej nieruchomości. Ponadto uprzątnięto 

komórki na węgiel mieszkańców. Oznajmił, że Gmina Miejska Przeworsk z własnych środków 

musi dokończyć zadanie ww. inwestycyjne w bieżącym roku tj. dokończyć elewacje na całym 

budynku. Przypomniał, że Oberża pochodzi z XVII wieku.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu Panu Maciejowi Szewczykowi.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał, czy mieszkańcy tam cały czas mieszkają? 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że tak. Oznajmił, że części wspólne budynku; 

korytarze, komórki na opał zostały uprzątnięte i odmalowane. Przypomniał , że w budynku nie 

ma centralnego ogrzewania. 

Pan Maciej Szewczyk zapytał, czy są plany na adaptację budynku obok Stacji PKP.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że w tym roku zaplanowano wykonanie prac 

zabezpieczających, ogrodzenie terenu. Oznajmił, że w przyszłym roku zostaną rozpoczęte 

prace budowlane. Wyraził chęć na skorzystanie z programu przeznaczonego na budownictwo 

mieszkaniowe, korzystnego dla samorządu. Poinformował, że na budynek zostało wydane 

pozwolenie na budowę. Poinformował, że w budynku zaplanowano budowę 21 mieszkań. 

Wstępny szacunkowy koszt inwestycji to 4 - 4,5 miliona złotych.  

Pan Krzysztof Wiśniowski udzielił głosu Panu Adamowi Kaczmarowi.  

Pan Adam Kaczmar zapytał czy komin na Oberży nie wymagała interwencji.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział że nie, ponieważ był on naprawiany w trakcie 

wymiany dachu.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił  

o kontynuowanie omawiania projektu uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Przeworsk.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że w ramach wydatków majątkowych zaplanowano  

modernizację Skatepark-u na terenie Ośrodka Rekreacyjno Sportowego w Przeworsku za 

kwotę 41.000 zł, realizację zadań w ramach budżetu obywatelskiego „Zdrowy Przeworsk” – 

osiedlowy plac zabaw i siłownia zewnętrzna za kwotę 50.000 zł oraz budowę otwartej strefy 

aktywności przy ulicy Dobrej za kwotę 43.342,50 zł oraz opracowanie dokumentacji na 

przebudowę Stadionu Miejskiego przy ul. Budowlanych w Przeworsku za kwotę 70.000 zł. 

Oznajmiła , że w rozdziale 92605 zadania w zakresie kultury fizycznej zaplanowano wydatki  

w kwocie 395 000 zł. Podsumowując swoją wypowiedź , przypomniała, że planowane wydatki 

z budżetu Gminy Miejskiej Przeworsk wynoszą 78 534 105 zł, w tym wydatki bieżące  

w kwocie 72 005 180,36 zł , wydatki majątkowe w kwocie 6 528 924,64 zł. Dodała, że w 

uchwale budżetowej dodano szczególne zasady wykonywania budżetu w 2020 roku, 
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wynikające z odrębnych ustaw; ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi, oraz  przeciwdziałaniu narkomanii. Ponadto w oparciu o Prawo ochrony 

środowiska dochody budżetu gminy z tytułu opłat i kar za korzystanie ze środowiska 

wykorzystane będą na finansowanie i dofinansowanie zadań z zakresu ochrony środowiska  

i gospodarki wodnej. Ponadto w myśl przepisów ustawy – o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach, dochody budżetu z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi będą 

wykorzystywane na pokrycie kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi. Następnie podkreśliła, że w uchwale budżetowej określa się limity zobowiązań 

z tytułu zaciąganych kredytów, pożyczek oraz emisji papierów wartościowych w kwocie 

4.800.000 zł; 

z tego: na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu w kwocie 

3.000.000 zł; na finansowanie planowanego deficytu w kwocie 900.000 zł oraz na spłatę  

wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów na rynku krajowym w kwocie 900.000 zł. 

Poinformowała, że w Załączniku do projektu uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Przeworsk 

na 2020 rok przygotowano zestawienie dotacji dla jednostek sektora finansów publicznych 

udzielanych z budżetu Gminy oraz zestawienie dotacji dla jednostek spoza sektora finansów 

publicznych udzielanych z budżetu gminy.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu panu Maciejowi Szewczykowi.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał, czy dokumentacja przebudowy Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji za 70 000 zł, to ta, z którą radni się już zapoznawali? 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że ze względu na problemy z otrzymaniem 

decyzji środowiskowej wydłużył się znacząco termin płatności za nią. Dodał, że dokumentacja 

jest na końcowym etapie uzgadniania i opracowywania.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu panu Kamilowi Płoskoniowi.  

Pan Kamil Płoskoń zapytał, jaka kwota zostanie przeznaczona na Miejski Klub 

Sportowy „Orzeł.” 

Burmistrz Miasta Przeworska odpowiedział, że będzie to wyższa kwota, że względu na 

przejęcie przez MKS „Orzeł” szkółek piłkarskich. Dodał, że po raz pierwszy w historii tego 

klubu jest pięć sekcji dzieci. Dodał, że część szkółek oddała roczniki do MKS „Orzeł”. 

Przypomniał, że zmniejszyła się kwota dochodów z kwoty blisko 550 000 zł do kwoty 320 000 

zł. Zaznaczył, że wydatki w ramach pomocy organizacjom pozarządowym pokrywają 

zapotrzebowanie MKS „Orzeł”, SKR „Orzeł” oraz Klubu Karate Kyokushin.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu panu Maciejowi Szewczykowi.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał, czy rata kredytu w kwocie 900 000 zł dotyczy kredytu 

planowanego do zaciągnięcia, czy już zaciągniętego.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że jest to płatność raty kredytu konsolidacyjnego.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że obecnie gmina miejska ma dwa kredyty,  

a miała ich wcześniej dziewięć. Przypomniał, że zaciągnięty został kredyt konsolidacyjny w 

wysokości 2 500 000 zł, na okres 20 lat oraz kredyt z Banku Ochrony Środowiska w kwocie 

1 000 000 zł, na bardzo korzystnych dla gminy warunkach. Ponadto jedno poręczenie oraz 

jeden leasing. Dodał, że teraz będzie zaciągany trzeci kredyt. Kwota 900 000 zł to rata kredytu 

konsolidacyjnego.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu panu Kamilowi Płoskoniowi.  

Pan Kamil Płoskoń zapytał, czy istnieje możliwość uruchomienia linii przewozowej 

przez PKS w kierunku Chałupek, lub w odwrotnym kierunku z Chałupek do miasta. 

Przypomniał, że ze względu na trwający remont trepów na kładce nad PKP droga mieszkańców 
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Osiedla za Stacją do miasta znacznie się wydłużyła i stanowi poważny problem dla starszych 

osób z tego terenu.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że podejmie rozmowy w tej kwestii  

z władzami Spółki PKS Jarosław, lub przewoźnikiem przewożącym dzieci do szkoły. Wyraził 

swoje niezadowolenie z niespodziewanego remontu kładki na torami PKP w grudniu i styczniu. 

Przypomniał, że ponad dziesięć lat temu została zlikwidowana linia przewozowa obsługiwana 

przez Przeworską Gospodarkę Komunalną Sp. z o.o. w Przeworsku, ze względu na 

nierentowność świadczonych usług.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają jeszcze pytania do projektu budżetu Gminy Miejskiej Przeworsk na 2020 rok, 

wobec ich braku przystąpił do odczytania treści Uchwały Nr 12/17/2019 z dnia 20 grudnia 2019 

roku Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie pozytywnej opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Miasta 

Przeworska na rok 2020 oraz Uchwały Nr 12/17/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie z dnia 7 stycznia 2020 r. w sprawie projektu budżetu Gminy 

Miejskiej Przeworsk na 2020 rok. Dokument stanowi Załącznik nr 1 i 1 a do niniejszego 

protokołu. Oznajmił, że Komisje Rady Miasta Przeworska wspólnie zapoznawały się  

z projektem uchwały budżetowej, natomiast jej opiniowanie będzie odbywało się oddzielnie. 

Przypomniał, że z powodu choroby nieobecny jest na posiedzeniu Przewodniczący Komisji 

Spraw Społecznych oraz że głosowania tej komisji przeprowadzać będzie Pani Bernadetta 

Zamorska Zastępca Przewodniczącego. Poprosił o przystąpienie do głosowania przez członków 

Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworsk w sprawie projektu uchwały 

budżetowej Gminy Miejskiej Przeworsk na 2020 rok. Oznajmił, że Komisja Budżetowo – 

Gospodarcza Rady Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 7, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 zaopiniowała ww. projekt uchwały. Poprosił o przeprowadzenie 

głosowania przez Panią Bernadettę Zamorską.  

Pani Bernadetta Zamorska poddała projekt uchwały budżetowej Gminy Miejskiej 

Przeworsk na 2020 rok pod głosowanie. Ogłosiła wyniki głosowania. Powiedziała, że Komisja 

Spraw Społecznych Rady Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za 

– 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 zaopiniowała ww. projekt uchwały budżetowej.  

Pan Krzysztof Wiśniowski poprosił o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Przeworsk. 

Pani Dorota Jarosz Skarbnik Miasta Przeworska poprosiła o naniesienie zmian  

w zapisach tytułu WPF. Zaproponowała wydłużenie czasu obowiązywania WPF na lata 2020-

2040. Odczytała treść projektu ww. uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają pytania do omawianego projektu uchwały, następnie udzielił głosu panu 

Adamowi Kaczmarowi.  

Pan Adam Kaczmar zwrócił uwagę na omyłkowy zapis kwoty budowy drogi przy ulicy 

Zagłoby.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają pytania do omawianego projektu uchwały, wobec ich braku oznajmił że 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Rzeszowie pozytywnie zaopiniowała projekt o wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Miejskiej Przeworsk na lata 2020-2039. Poprosił o przystąpienie 

do głosowania przez członków Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska 

w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Przeworsk. Oznajmił, że Komisja Budżetowo–Gospodarcza Rady Miasta Przeworska 

pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 7, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
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zaopiniowała ww. projekt uchwały. Poprosił o przeprowadzenie głosowania przez Panią 

Bernadettę Zamorską.  

Pani Bernadetta Zamorska poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Przeworsk. Ogłosiła wyniki 

głosowania. Powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Przeworska 

pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska ogłosił 

dziesięciominutową przerwę w obradach komisji.  

(Przerwa w obradach Komisji trwała od godz. 1805 do godz. 1815. Obrady opuścili Pani 

Anna Świderska Ciupa, Pan Lesław Gmyrek, Pan Tomasz Majba.) 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska wznowił 

obrady po przerwie. Poprosił o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu na wykonanie 

dokumentacji projektowej dla zadania pn. ,,Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 835 Lublin – 

Przeworsk – Grabownica Starzeńska od km 150+050 do km 150+600 polegająca na budowie 

chodnika wraz z budową i przebudową niezbędnej infrastruktury technicznej, budowli  

i urządzeń budowlanych w m. Przeworsk”. 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że podobne uchwały były podejmowane w 

ubiegłym roku. Dodał, że jest to projekt uchwały okołobudżetowej na zabezpieczenie środków 

finansowych w formie dotacji celowej dla Województwa Podkarpackiego, w wysokości 36.000 

zł na opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. ,,Przebudowa drogi wojewódzkiej 

nr 835 Lublin-Przeworsk-Grabownica Starzeńska, polegająca na budowie chodnika wraz  

z budową niezbędnej infrastruktury technicznej, budowli i urządzeń budowlanych  

w m. Przeworsk. Dodał, że zarówno miasto Przeworsk jak i Powiat Przeworski przekazuje po 

36.000 zł Marszałkowi Województwa w celu wykonania dokumentacji projektowej 

przebudowy ww. odcinka chodnika.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają jeszcze pytania do ww. projektu uchwały. Wobec ich braku, poprosił  

o przystąpienie do głosowania przez członków Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Przeworsk w sprawie ww. projektu uchwały. Następnie oznajmił, że Komisja Budżetowo – 

Gospodarcza Rady Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 zaopiniowała ww. projekt uchwały. Dodał, że pani Anna 

Świderska – Ciupa oraz Pan Lesław Gmyrek nie brali udziału w głosowaniu. Poprosił  

o przeprowadzenie głosowania przez Panią Bernadettę Zamorską.  

Pani Bernadetta Zamorska poddała ww. projekt uchwały pod opinię Komisji Spraw 

Społecznych. Ogłosiła wyniki głosowania. Powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych Rady 

Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 zaopiniowała ww. projekt uchwały. Dodała, że w głosowaniu nie brał 

udziału Pan Tomasz Majba.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił  

o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Przeworskiemu na realizację zadania publicznego o nazwie ,,Budowa chodnika 

drogi przy ul. Pod Rozborzem.” 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że projekt uchwały wiąże się ze złożeniem  

wniosku do Funduszu Dróg Samorządowych przez Powiat Przeworski, na dofinansowanie 

przebudowy budowy drogi z Przeworska do Rozborza. Dodał, że nasz samorząd będzie 

partycypował w kosztach budowy drogi i chodnika przy ulicy Pod Rozborzem, na odcinku za 

torami kolejki Wąskotorowej do granic miasta. Oznajmił, że miasto partycypuje w kosztach 

ww. remontu w wysokości 100.000 zł.  
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( Do obradujących powrócił Pan Tomasz Majba ) 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają jeszcze pytania do ww. projektu uchwały. Wobec ich braku, poprosił  

o przystąpienie do głosowania przez członków Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Przeworska w sprawie ww. projektu uchwały. Następnie oznajmił, że Komisja Budżetowo – 

Gospodarcza Rady Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 zaopiniowała ww. projekt uchwały. Poprosił o przeprowadzenie 

głosowania przez Panią Bernadettę Zamorską.  

Pani Bernadetta Zamorska poddała ww. projekt uchwały pod opinię Komisji Spraw 

Społecznych. Ogłosiła wyniki głosowania. Powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych Rady 

Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił  

o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Przeworskiemu na realizację zadania publicznego ,,Dokumentacja na przebudowę 

dróg Krasickiego – Tysiąclecia – Konopnickiej – Dynowskiej”. 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że temat przebudowy ww. skrzyżowań był już 

wielokrotnie omawiany na posiedzeniach komisji Rady Miasta Przeworska. Oznajmił, że 

projekt ma na celu wspólne z opracowanie z Powiatem Przeworskim dokumentacji technicznej 

i wykonawczej przebudowy skrzyżowań na drogach powiatowych tj. ulicy Tysiąclecia  

z ulicami Krasickiego, Konopnickiej, Dynowskiej. Dodał, że wkład miasta do tego zadania 

wynosi 100.000 zł.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają pytania do omawianego projektu uchwały, wobec ich braku poprosił  

o przystąpienie do głosowania przez członków Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Przeworska w sprawie ww. projektu uchwały. Następnie oznajmił, że Komisja Budżetowo – 

Gospodarcza Rady Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 zaopiniowała ww. projekt uchwały. Poprosił o przeprowadzenie 

głosowania przez Panią Bernadettę Zamorską.  

Pani Bernadetta Zamorska poddała ww. projekt uchwały pod opinię Komisji Spraw 

Społecznych. Ogłosiła wyniki głosowania. Powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych Rady 

Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 5 zaopiniowała ww. 

projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska 

poinformował, że kolejny projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Przeworskiemu na realizację zadania publicznego o nazwie: „Przebudowa ul. Niepodległości”. 

Dodał, że został już omówiony na dzisiejszym posiedzeniu komisji przy okazji omawiania 

projektu uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Przeworsk na 2020 rok. Następnie zapytał, czy 

radni mają pytania do ww. projektu uchwały. Wobec ich braku, poprosił o przystąpienie do 

głosowania przez członków Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworsk w 

sprawie ww. projektu uchwały. Następnie oznajmił, że Komisja Budżetowo–Gospodarcza 

Rady Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 zaopiniowała ww. projekt uchwały. Poprosił o przeprowadzenie głosowania 

przez Panią Bernadettę Zamorską.  

Pani Bernadetta Zamorska poddała ww. projekt uchwały pod opinię Komisji Spraw 

Społecznych. Ogłosiła wyniki głosowania. Powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych Rady 

Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 5 zaopiniowała ww. 

projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił 

o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
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Powiatowi Przeworskiemu na realizację zadania publicznego o nazwie: ,,Modernizacja 

instalacji elektrycznej w budynku Urzędu Miasta Przeworska”.  

Burmistrz Miasta Przeworska oznajmił, że chodzi o zmodernizowanie instalacji 

elektrycznej w budynku Starostwa Powiatowego w Przeworsku i Urzędu Miasta Przeworska 

pod potrzeby sieci klimatyzatorów.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają pytania do omawianego projektu uchwały, wobec ich braku poprosił  

o przystąpienie do głosowania przez członków Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Przeworska w sprawie ww. projektu uchwały. Następnie oznajmił, że Komisja Budżetowo–

Gospodarcza Rady Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 zaopiniowała ww. projekt uchwały. Poprosił o przeprowadzenie 

głosowania przez Panią Bernadettę Zamorską.  

Pani Bernadetta Zamorska poddała ww. projekt uchwały pod opinię Komisji Spraw 

Społecznych. Ogłosiła wyniki głosowania. Powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych Rady 

Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 5, zaopiniowała ww. 

projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił 

o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Przeworskiemu na realizację zadania publicznego o nazwie: ,,Rewitalizacja Kolei 

Dojazdowej Przeworsk Wąskotorowy – Dynów”. 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że projekt tej uchwały związany jest  

z Rewitalizacją Kolei Dojazdowej Przeworsk Wąskotorowy – Dynów. Poinformował, że jest 

to pomoc rozłożona na 3 lata i wkład miasta wynosi 172.050 zł; w 2020 roku to kwota 22.050 

zł, a w kolejnych latach po 75.000 zł.  

( Do obradujących dołączył Pan Lesław Gmyrek)  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają pytania do omawianego projektu uchwały, wobec ich braku poprosił  

o przystąpienie do głosowania przez członków Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Przeworska w sprawie ww. projektu uchwały. Następnie oznajmił, że Komisja Budżetowo–

Gospodarcza Rady Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 6, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 zaopiniowała ww. projekt uchwały. Oznajmił, że do 

obradujących dołączył Pan Lesław Gmyrek. Następnie poprosił o przeprowadzenie głosowania 

przez Panią Bernadettę Zamorską.  

Pani Bernadetta Zamorska poddała ww. projekt uchwały pod opinię Komisji Spraw 

Społecznych. Ogłosiła wyniki głosowania. Powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych Rady 

Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił o 

przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej 

Bibliotece Miejskiej na realizację zadania pn. ,,Przebudowa Miejskiej Biblioteki Publicznej im. 

Juliana Przybosia w Przeworsku”.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że kwota 325.234 zł to wkład własny do 

projektu dofinansowywanego przez Instytut Książki na przebudowę Miejskiej Biblioteki 

Publicznej. Dodał, że realizacja inwestycji już się rozpoczęła. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał  

o termin jej zakończenia.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że planowane zakończenie tej inwestycji to 

koniec wakacji 2020 roku. 

Pan Krzysztof Wiśniowski zapytał, czy radni mają pytania do omawianego projektu 

uchwały, udzielił głosu Panu Maciejowi Szewczykowi.  
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Pan Maciej Szewczyk zapytał o wysokość dofinansowania tej inwestycji z Instytutu 

Książki.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że wkład własny Gminy Miejskiej Przeworsk 

to kwota 25 % kosztów inwestycji. Dodał , że pokrycie jej kosztów w wysokości 75 5 inwestycji 

będzie pochodziło ze środków zewnętrznych.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają pytania do omawianego projektu uchwały, wobec ich braku poprosił  

o przystąpienie do głosowania przez członków Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Przeworska w sprawie ww. projektu uchwały. Następnie oznajmił, że Komisja Budżetowo–

Gospodarcza Rady Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 6, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 zaopiniowała ww. projekt uchwały. Oznajmił, że do 

obradujących dołączył Pan Lesław Gmyrek. Następnie poprosił o przeprowadzenie głosowania 

przez Panią Bernadettę Zamorską.  

Pani Bernadetta Zamorska poddała ww. projekt uchwały pod opinię Komisji Spraw 

Społecznych. Ogłosiła wyniki głosowania. Powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych Rady 

Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił 

o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Komendzie Wojewódzkiej Policji w Rzeszowie na zakup sprzętu transportowego tj. samochodu 

osobowego segmentu C w wersji oznakowanej na potrzeby Komendy Powiatowej Policji  

w Przeworsku.  

Burmistrz Miasta Przeworska oznajmił, że ww. projekt uchwały zostanie zdjęty  

z porządku obrad najbliższej sesji Rady Miasta Przeworska. Dodał, że nie ma konieczności jej 

uchwalania, ponieważ stosowne zapisy widnieją w projekcie uchwały budżetowej.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska oznajmił, 

że radni otrzymali trzy nowe projekt uchwały w dniu dzisiejszym na posiedzeniu Komisji. 

Poprosił o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w mieście Przeworsk w roku szkolnym 2019/2020.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że ww. projekt dotyczy uchwały, która została 

podjęta przez Radę Miasta Przeworska na poprzedniej sesji, w dniu 19 grudnia 2019 r. 

Oznajmił, że nadzór prawny Wojewody Podkarpackiego zakwestionował zapisy o wejściu  

w życie wspomnianej uchwały. Zasugerował zmianę zapisów art. 4 w tej sprawie na 

obowiązywanie uchwały od dnia jej podjęcia, a nie dopiero po 14 dniach od opublikowania 

uchwały w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego. W przygotowanym 

projekcie uchwały zostały zmienione zapisy § 4 dotyczące tej właśnie kwestii.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają pytania do omawianego projektu uchwały, wobec ich braku poprosił  

o przystąpienie do głosowania przez członków Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Przeworska w sprawie ww. projektu uchwały. Następnie oznajmił, że Komisja Budżetowo–

Gospodarcza Rady Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 6, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 zaopiniowała ww. projekt uchwały. Poprosił o przeprowadzenie 

głosowania przez Panią Bernadettę Zamorską.  

Pani Bernadetta Zamorska poddała ww. projekt uchwały pod opinię Komisji Spraw 

Społecznych. Ogłosiła wyniki głosowania. Powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych Rady 

Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 zaopiniowała ww. projekt uchwały.  
Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił  

o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości miejskich. 
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Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że projekt uchwały został przygotowany  

w związku z wnioskiem zainteresowanej strony wykupem przedmiotowych nieruchomości. 

Dodał, że przedsiębiorca aktualnie dzierżawi wskazane w projekcie uchwały nieruchomości  

i planuje na nich budowę hal produkcyjnych z wykorzystaniem środków unijnych. Dodał, że 

na tym terenie jest już wydana decyzja o warunkach zabudowy oraz pozwolenia na budowę 

Pan Krzysztof Wiśniowski zapytał o lokalizacje ww. nieruchomości.  

Burmistrz Miasta Przeworska oznajmił, że są to nieruchomości położone w strefie 

gospodarczej przy ulicy Gorliczyńskiej, na wysokości prywatnych zabudowań.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał jakiego rodzaju działalność prowadzi ten przedsiębiorca 

oraz za jaką cenę zostanie sprzedania nieruchomość?  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że produkuje części do okuć okiennych. 

Oznajmił następnie, że nieruchomość zostanie sprzedana za około 300 000 zł netto.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają pytania do omawianego projektu uchwały, wobec ich braku poprosił  

o przystąpienie do głosowania przez członków Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Przeworska w sprawie ww. projektu uchwały. Następnie oznajmił, że Komisja Budżetowo–

Gospodarcza Rady Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 6, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 zaopiniowała ww. projekt uchwały. Poprosił o przeprowadzenie 

głosowania przez Panią Bernadettę Zamorską.  

Pani Bernadetta Zamorska poddała ww. projekt uchwały pod opinię Komisji Spraw 

Społecznych. Ogłosiła wyniki głosowania. Powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych Rady 

Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska poprosił o 

przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego 

długoterminowego. 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział , że w celu kontynuowania inwestycji miejskich 

niezbędne jest zaciągnięcie kredytu długoterminowego w wysokości 1 800 000 zł. Dodał, że 

jego spłata planowana jest na kolejnych 20 lat, wg. załączonego harmonogramu spłaty. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska oddał głos 

Panu Maciejowi Szewczykowi.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał, w jakim banku Gmina Miejska Przeworsk posiada kredyt 

konsolidacyjny. 

Burmistrz Miasta Przeworska odpowiedział, że w konglomeracie Banków 

Spółdzielczych z Przeworska i z Rzeszowa. Dodał, że Bank z Przeworska nie mógł 

samodzielnie udzielić kredytu w takiej wysokości. Na zaciągnięcie nowego kredytu zostanie 

rozpisany przetarg. Jednym z wymagań będzie ww. harmonogram spłaty rat.  

Pan Maciej Szewczyk wyraził swoją obawę o wysokość oprocentowania oraz wysokie 

koszty uruchomienie i obsługi kredytu.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że oprocentowanie kredytu będzie niższe niż 

10%.  

Pan Maciej Szewczyk poddał pod wątpliwość zasadność zaciągania zobowiązania 

kredytowego w takiej wysokości „ na przejedzenie”, bo brakuje środków w budżecie. 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że można odstąpić od realizacji 

zaplanowanych inwestycji i kredyt nie będzie potrzebny. Dodał, że przez okres 6 lat udawało 

się nie zaciągać nowego kredytu, po konsolidacji. Poinformował następnie, że decyzje rządowe 

w sprawie ulg podatkowych dla osób pracujących poniżej 26 roku życia, obniżenie podatku 

dochodowego z 18 % do 17 % oraz podniesienie kwoty wolnej od podatku oraz brak 

rekompensat od rządu w tym zakresie, spowodowało brak dochodów w naszym budżecie kwoty 

około 1 800 000 zł w skali roku. Dodał, że wg. obliczeń Związku Miast Polskich kwota strat  
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z powodu obniżonych wpływów podatkowych będzie wynosiła około 1 900 000 zł. Zaznaczył, 

że po raz pierwszy od dziesięciu lat Gmina Miejska Przeworsk otrzyma mniejsza kwotę 

odpisów o -25 000 zł. Dodał, że w ubiegłym roku było ich +1 960 000 zł.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał, czy Gmina Miejska Przeworsk po zaciągnięciu tego 

kredytu, w razie potrzeby będzie miała zdolność kredytową do zaciągnięcia kolejnego 

zadłużenia? 

Burmistrz Miasta Przeworska oznajmił, że z prognozy długu Gminy Miejskiej Przeworsk 

na lata 2020-2039, stanowiącej część projektu prognozy finansowej Gminy wynika, że relacja 

spłaty długu wraz z odsetkami w 2020 roku będzie wynosiła 3,55 %, przy możliwości do 

10,15%. Oznajmił, że Gmina Miejska Przeworsk nie będzie miała problemu, aby w przyszłości 

mieć zdolność prawną do zaciągania nowych zobowiązań.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał, czy Gmina Miejska będzie ogłaszała przetarg.  

Burmistrz Miasta Przeworska odpowiedział, że przygotowywane są materiały do 

przetargu. Dodał, że jednym z pierwszych dokumentów będzie Uchwała Rady Miasta 

Przeworska. Planowane jest jego szybkie ogłoszenie, aby w okresie kończenia prac 

inwestycyjnych nie było problemu z płatnościami za wykonane prace. Dodał, że jego wysokość 

może ulec zmniejszeniu. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu Panu Adamowi Kaczmarowi.  

Pan Adam Kaczmar stwierdził, że w razie rezygnacji z zaciągnięcia ww. kredytu, Gmina 

Miejska Przeworsk będzie musiała zrezygnować z dofinansowania zewnętrznego, które 

otrzymuje na realizację różnych inwestycji. Dodał, że szkoda byłoby z tego zrezygnować. 

Dodał, że gdyby nie zwiększone wydatki wymuszone rządowymi zapisami w ciągu 

poprzedniego roku oraz zmniejszenie dochodów gmin z tytułu podatku pochodowego, nie 

byłoby konieczności zadłużania się naszej Gminy.  

Burmistrz Miasta Przeworska poinformował, że rozważna była emisja obligacji, ale jej 

koszty byłyby dużo wyższe, niż koszty kredytu.  
Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają pytania do omawianego projektu uchwały, wobec ich braku poprosił  

o przystąpienie do głosowania przez członków Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Przeworsk w sprawie ww. projektu uchwały. Następnie oznajmił, że Komisja Budżetowo–

Gospodarcza Rady Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 6, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 zaopiniowała ww. projekt uchwały. Poprosił o przeprowadzenie 

głosowania przez Panią Bernadettę Zamorską.  

Pani Bernadetta Zamorska poddała ww. projekt uchwały pod opinię Komisji Spraw 

Społecznych. Ogłosiła wyniki głosowania. Powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych Rady 

Miasta Przeworska pozytywnie, jednogłośnie wynikiem głosów: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy radni mają pytania do Burmistrza Miasta Przeworska, następnie udzielił głosu panu 

Mateuszowi Kowalowi.  

Pan Mateusz Kowal zapytał, czy Dom Seniora rozpoczął swoją działalność ? 

Burmistrz Miasta Przeworska oznajmił, że Dom Seniora już funkcjonuje, podopieczni w 

nim przebywają, integrują się, są dowożeni. Dodał, że 17 osób przeszło pozytywną weryfikację 

dokumentów, na 28 podań. Dodał, że Kierownik Domu prowadzi szeroką akcję promocyjną, 

aby zapełnić stan do 30 osób. Dodał, że planowane jest oficjalne otwarcie Dziennego Domu 

Senior+, na które radni otrzymają zaproszenie. 

Pan Krzysztof Wiśniowski zapytał, w jakim terminie wejdzie w teren wyłoniony  

w przetargu wykonawca robót remontowych przy ulicy Sobieskiego i Poniatowskiego, firma 

Strabag? 
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Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że nie pamięta harmonogramu robót dla ww. 

inwestycji, ale musi się ona zakończyć do końca miesiąca września br. 

Pan Krzysztof Wiśniowski zapytał, czy został już rozstrzygnięty przetarg na prace nad 

łącznikiem do autostrady od DW nr 835, przez ulicę Studzińską do ulicy Węgierskiej.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że ma zostać ogłoszony przetarg na wykonanie 

ww. prac w I kwartale br. Dodał, że po przyjęciu uchwały budżetowej w Sejmiku Województwa 

Podkarpackiego zapadną decyzję w tej sprawie. Oznajmił, że dokumentacja została już 

zakończona. Ma być ogłoszony przetarg na budowę odcinka w pobliżu miasta, aż do Urzejowic.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska zapytał, 

czy zostali wyłonieni pozostali wykonawcy planowanych inwestycji miejskich. 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że zostały przygotowane do ogłoszenia 

specyfikacje przetargowe na remonty dróg, chodników brukowych oraz asfaltowych.  

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska udzielił 

głosu Panu Kamilowi Płoskoniowi.  

Pan Kamil Płoskoń poinformował, że przy ulicy Lubomirskich na wysokości stacji PKP 

brakuje rozkładu jazdy autobusów, chyba PKS. 

Pan Maciej Szewczyk zapytał, czy dalej nic nie wiadomo w sprawie remontu przystanku 

PKS w centrum Przeworska? 

Burmistrz Miasta Przeworska oznajmił, że ostatnio zmienił się Starosta Jarosławski. Chce 

go zaprosić do rozmów w tej sprawie. Przypomniał, że władze PKS Jarosław, zostały już 

zmienione czterokrotnie, odkąd on objął stanowisko Burmistrza Miasta Przeworska. Wyraził 

nadzieję na rozmowy w sprawie remontu przystanku PKS przy udziale radnych miasta 

Przeworska . Dodał, że nie ma możliwości prawnych udzielenia pomocy finansowej prywatnej 

spółce przez Gminę Miejską Przeworsk. Nadmienił, że największe problemy z remontem tego 

miejsca wiążą się ze stanowiskiem Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. Oznajmił, że 

odmówił on w ostatnim czasie wydania decyzji na terenie starego żydowskiego cmentarza, tym 

razem przy ulicy Jagiellońskiej 3. Poinformował, że w najbliższym czasie zostanie Radzie 

przedłożony projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Grunwaldzkiej w Przeworsku, obejmujący 

obszar przy ulicy Jagiellońskiej 3. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska 

podziękował za udział w posiedzeniu połączonych Komisji Burmistrzowi Miasta Przeworska, 

radnym oraz zaproszonym gościom. U progu nowego roku kalendarzowego złożył wszystkim 

życzenia zdrowia oraz wszelkiej pomyślności. Następnie zamknął posiedzenie połączonych 

Komisji Rady Miasta Przeworska. Na tym protokół zakończono.   

 

Protokołowały: Bogumiła Ptaszyńska ………………….. 
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